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ZÁPISNICA 
z 15. zasadania Mestského zastupiteľstva v Krompachoch, 

konaného dňa 18. apríla 2012 vo veľkej zasadačke  

Mestského  úradu v Krompachoch. 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

 

 Ing. Iveta Rušinová, primátorka mesta, otvorila a viedla rokovanie 15. zasadania 

mestského zastupiteľstva. Predložila návrh, aby priebeh rokovania bolo možné nahrávať. 

S návrhom všetci prítomní súhlasili. Privítala poslancov MsZ,  zástupcov médií,  spoločností 

s majetkovou účasťou mesta, zamestnancov mesta, občanov mesta a študentov gymnázia.  

Mestské zastupiteľstvo bolo uznášania schopné, prítomných bolo 8 poslancov MsZ, 

v miestnosti neboli Ing. Klien, MUDr. Hojstrič, Ing. Ontko. Z dnešného rokovania sa  

ospravedlnila Ing. Perháčová. 

 Primátorka mesta predložila návrh programu rokovania s doplnením o bod č. 4 

interpelácie poslancov MsZ, v bode 18 dotácie – návrh rozpočtového opatrenia a v bode 21  

rôzne – návrh na uznesenie 42 b.j.. 

Za takto predložený návrh programu boli všetci prítomní poslanci. 

 

Program rokovania: 

 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Voľba návrhovej komisie. 

3. Voľba hlasovacej komisie. 

4. Interpelácie poslancov MsZ. 

5. Správa o plnení uznesení MsZ v Krompachoch k 18. 04. 2012. 

6. Majetkové návrhy. 

7. Správa o výsledku inventarizácie mesta Krompachy za rok 2011. 

8. Súhrnná správa o výsledku hospodárenia škôl a školských zariadení za rok 2011. 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k záverečnému účtu mesta Krompachy za rok 

2011. 

10. Záverečný účet mesta Krompachy za rok 2011.  

11. Informácia o výsledku následnej finančnej kontroly – čerpanie finančných 

prostriedkov z fondov (sociálny, rezervný, rozvoja bývania).  

12. Návrh na odvolanie a delegovanie členov rád škôl za zriaďovateľa. 

13. Návrh na zrušenie a schválenie zriaďovateľských listín základných a materských 

škôl. 

14.  Návrh VZN MsZ v Krompachoch č. .... /2012 o výške príspevku na režijné náklady 

v školskej jedálni. 

15. Návrh VZN MsZ v Krompachoch č. ... /2012 o trhovom poriadku a podmienkach 

predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach. 

16. Dodatok č. 4 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu. 

17. Doplnenie plánu investičných akcií na rok 2012. 

18. Dotácie z rozpočtu mesta Krompachy na rok 2012. 

19. Prerokovanie  platu primátorky  mesta Krompachy. 
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20. Schválenie zahraničných služobných ciest primátorke mesta Krompachy do štátov 

Európskej únie na rok 2012. 

21. Rôzne. 

22. Diskusia. 

 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

 Primátorka mesta  určila za zapisovateľa Annu Čechovú a za overovateľov zápisnice 

poslancov MsZ Samuela ČIASNOHU  a Igora JENDRUCHA. 

  

 

2. Voľba návrhovej komisie. 

 

 Primátorka mesta predložila návrh na zloženie návrhovej komisie : predseda : Ing. 

Lívia KOZLOVÁ, členovia: Vladimír PUCHALA a Oľga DZIMKOVÁ. 

 Za predložený návrh boli všetci  prítomní 8 poslanci MsZ. V miestnosti neboli Ing. 

Klien, MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Ontko. 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/A.1 - viď pripojené pri zápisnici.  

3. Voľba hlasovacej  komisie. 

 

 Primátorka mesta predložila návrh na zloženie hlasovacej komisie: predseda: 

Vladislav PROBALA,  členovia: Samuel ČIASNOHA a Ing. Ľuboš ONTKO. 

 Za predložený návrh boli všetci  prítomní 9 poslanci MsZ. V miestnosti neboli Ing. 

Klien, MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/A.2 - viď pripojené pri zápisnici.  

4. Interpelácie poslancov MsZ. 

 

 Poslanec Puchala - zasadala komisia regionálneho rozvoja, na ktorej bola predložená 

sťažnosť, že členovia  MsP vykonávajú kontrolu uzatvárania prevádzky len u jednej 

prevádzky,  ostatné prevádzky v meste  nie sú kontrolované. Ide o Grin bar. 

 Mgr. Alfonz Kaľavský, náčelník MsP – hliadka kontroluje všetky reštauračné 

zariadenia hlavne počas víkendu, či  sa dodržiava uzatváracia doba. O tomto sú spracované 

záznamy. 

 Primátorka mesta – na komisii verejného poriadku pán náčelník predloží záznamy 

z kontrol. 

 

5. Správa o plnení uznesení MsZ v Krompachoch k 18. 04. 2012. 

 

 Stanislav Barbuš, zástupca primátorky, predložil písomnú správu o plnení uznesení 

Mestského zastupiteľstva v Krompachoch, ktorá je prílohou tejto zápisnice. Doplnil, že   

uznesenie č. 8 z 19.10.2012 je splnené, zmluva je podpísaná. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (berie na vedomie). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/B.1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (predlžuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/C.1  - viď pripojené pri zápisnici. 
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6. Majetkové návrhy. 

 

Mgr. Emil Muľ, prednosta MsÚ, predložil písomné majetkové návrhy, ktoré sú prílohou tejto 

zápisnice. 

Ing. Erika Balážová, referentka EO, uviedla jednotlivé návrhy. 

 

a) predaj dvojizbového bytu č. 32 na siedmom poschodí, ul. SNP č.1050/1 

v Krompachoch, Bc. Jaroslave Balogovej rod. Balogovej, bytom Lipová 940/12, 053 61 

Spišské Vlachy. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

b) predaj dvojizbového bytu č. 19 na štvrtom poschodí, ul. SNP č.1050/1 

v Krompachoch, Anne Petrovovej rod. Jánošíkovej a manželovi Rastislavovi Petrovovi, 

rod. Petrovovi, obaja bytom Komenského č. 21, 040 01 Košice. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Probala. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.2  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.2 - viď pripojené pri zápisnici. 

 

c) uzavretie darovacej zmluvy medzi Mestom Krompachy ako obdarovaným a Ing.  

Štefanom Zacharom, rod. Zacharom, bytom Jilemnického ul. č. 3,  052 01 Spišská Nová  

Ves ako darcom na pozemok na Hornádskej ulici.  

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.3  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.3  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

d) predaj pozemku zastavaného garážou na ul. Lorencovej - parcela č. KN-C 1099 – 

zastavané plochy a nádvoria s výmerou 20 m
2
   Ernestovi Čurillovi, rod. Čurillovi, 

bytom Slobody č. 22, 053 61 Spišské Vlachy, za účelom majetkovo – právneho 

vysporiadania pozemku zastavaného garážou.   

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.4  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.4  - viď pripojené pri zápisnici. 

e) predaj pozemku zastavaného garážou v k.ú. Krompachy, na ul. Lorencovej,  Anne 

Ludvikovej rod. Bačovej, bytom Poštová ul. č. 8, 053 42 Krompachy, za účelom 

majetkovo – právneho vysporiadania pozemku zastavaného garážou.   
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 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.5  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.5  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

 

f) kúpa rodinného domu so záhradou na ulici SNP v Krompachoch zapísaných v liste 

vlastníctva č. 1787 pre k.ú. Krompachy od vlastníka Ondreja Pavlíka rod. Pavlíka, 

bytom SNP č.427/56, Krompachy. 

 Ing. Erika Balážová - doplnila, že toho času na nehnuteľnosti  je ťarcha, komisia 

MsZ finančná a majetková ako aj životného prostredia kúpu nehnuteľnosti neodporúča. 

 Poslanec Probala  – neberie sa do úvahy, že táto lokalita je vhodná na rozšírenie 

školy pre rómske deti? 

 Primátorka mesta  – žiadala komisie o vyjadrenie k objektom, ktoré sa  ponúkajú na 

predaj. Financie na kúpu  nie sú rozpočtované. 

 Zástupca primátorka mesta – je tu ťarcha, prostriedky na  kúpu nie sú a potrebná je  

rekonštrukcia. Objekt by bol vhodný, ale chýbajú financie. 

 Primátorka mesta  – vývoj podielových daní je podľa rozpočtovanej výšky, prepad 

bude asi v máji a júni, nebude na chod úradu a škôl. Neodporúča kupovať žiadne 

nehnuteľnosti. 

 Poslanec Puchala – je ťarcha, v tejto lokalite kúpa objektu sa už odmietla, je sporné 

pásmo a   stanovisko komisií je záporné. 

 Poslanec Ing. Klein – finančná a majetková  komisia kúpu neodporúča. V rámci 

rozpočtu nie sú prostriedky. Komisie MsZ  sa ťažko chytia iniciatívy. Úlohou je  predložiť 

prehľad, ponuky nevyužitých  objektov a  na spoločnom stretnutí komisií rozhodnúť ako 

ďalej. Na predaj v tejto lokalite je celý komplex. 

 Ing. Mária Tomašová, hlavná kontrolórka,  bolo už vysvetlené všetko, na aký  účel sa 

využije objekt, je tu ťarcha;  momentálna finančná situácia je taká, že je to pre mesto 

nevhodné. Mesto sa rómskou problematikou  bude musieť zaoberať. Finančné prostriedky nie 

sú rozpočtované. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh bol Probala, hlasovania sa 

zdržali Puchala, Ing. Kozlová, Jendruch, Dzimková, Ing. Klein, proti boli Samuel Čiasnoha, 

Rudolf Čiasnoha, Ing. Ontko, Barbuš. V miestnosti neboli  MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. 

Návrh neprešiel. 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/L.1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

 

g) podmienky obchodnej verejnej súťaže na podávanie najvhodnejšieho návrhu na 

uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj jednoizbového bytu na prízemí v bytovom dome na     

ul. Hlavnej s.č. 952 Krompachoch. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.6  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.6  - viď pripojené pri zápisnici. 
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h) podmienky obchodnej verejnej súťaže na podávanie najvhodnejšieho návrhu na 

uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj trojizbového bytu v rodinnom dome na ul. 

Maurerovej  v Krompachoch.  

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.7  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.7  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

ch) podmienky obchodnej verejnej súťaže na podávanie najvhodnejšieho návrhu na 

uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj bytov v obytnom dome na ul. SNP č. 1050//1 

v Krompachoch.  

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.8  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.8  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

 

i) predaj časti pozemku zastavaného záhradným domčekom v k.ú. Krompachy Anne 

Kiškovej rod. Kupcovej a Michalovi Semanovi, rod. Semanovi, obaja bytom Slovinská  

č. 6, 053 42 Krompachy, za účelom majetkovo – právneho vysporiadania pozemku 

zastavaného záhradným domčekom.   

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.9  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.9  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

j) vyradenie majetku mesta k 31.12.2011 v celkovej hodnote 77.173,14 €. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.10  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.10  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

k) zámer a spôsob predaja časti pozemku na ul. Cintorínskej v Krompachoch  za účelom 

rozšírenia pozemku na dobudovanie skladovacích priestorov pri objekte obchodných 

priestorov s.č. 1077 na Cintorínskej ulici spoločnosti Atrex s.r.o., Krčméryho 1, Spišská 

Nová Ves.  

 Poslanec Puchala – návrh nebol prerokovaný na komisii MsZ regionálneho rozvoja. 

Odmieta, aby predaj sa uskutočnil  podľa osobitného zreteľa. Je záujem spoločnosti o kúpu, 

mesto to nemusí predať. Navrhuje formou priameho predaja na základe znaleckého posudku. 

Poslankyňa Ing. Kozlová – podporí spôsob A. Predajňa potrebuje skladové priestory, 

pozemok je nevyužiteľný.  
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 Hlavná kontrolórka –  ak sa rozhodne predať formou ako prípad osobitného zreteľa, 

musí sa presne zadefinovať prečo a za čo sa predáva. 

 Zástupca primátorky mesta – nie je znalecký posudok, je na rozhodnutí poslancov 

MsZ, či sa bude predávať ako osobitný zreteľ, alebo v zmysle znaleckého posudku. 

 Poslanec Jendruch – je za  formu osobitného zreteľa. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (schvaľuje zámer). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.11/1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za spôsob predaja formou osobitného zreteľa  boli 8, 

hlasovania sa zdržali Barbuš a Puchala. V miestnosti neboli  MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. 

(schvaľuje spôsob). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.11/2  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli 9, hlasovania sa zdržal 

Puchala. V miestnosti neboli  MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.11  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

 

 

 

l) zámer a spôsob predaja časti pozemku na ul. Maurerovej v Krompachoch – parcela 

C-KN  2898/2, zastavané plochy a nádvoria diel 2 s výmerou 245 m
2 

a diel 3 s výmerou 

17 m
2
, za účelom rozšírenia pozemku pri rodinnom dome Mgr. Pavelovi Voškovi 

a manželke Karin Voškovej rod. Sedlackej, obaja bytom Maurerova 16, Krompachy.  

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (schvaľuje zámer). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.12/1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za spôsob predaja formou osobitného zreteľa  boli 8, 

hlasovania sa zdržali Barbuš. V miestnosti neboli  MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. 

Kozlová. (schvaľuje spôsob). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.12/2  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za spôsob predaja formou osobitného zreteľa  boli 8, 

hlasovania sa zdržali Barbuš. V miestnosti neboli  MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. 

Kozlová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.12  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

 

 

m) zmena Uznesenia č. 12/B.2 zo dňa 24.1.2012 na predaj pozemkov zapísané v liste 

vlastníctva č. 1, spoločnosti GMT projekt spol. s r.o., Námestie SNP č. 1, 085 01 

Bardejov, IČO: 36484971, zastúpenej konateľom spoločnosti Ing. arch. Slavomírom 

Gmitterom. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.13  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.13  - viď pripojené pri zápisnici. 
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n) zmena Uznesenia č. 13/E.14 zo dňa 15.02.2012 na predaj bytu č. 10 na druhom 

poschodí, ul. SNP č. 1050/1 v Krompachoch, stojaceho na parcele KN 2848, zapísaného 

v LV č.1 Rudolfovi Mihalikovi rod. Mihalikovi a manželke Kristíne Mihalikovej rod. 

Čurillovej, obaja trvale bytom Poštová č. 5, 053 42 Krompachy. 

 Poslanec Jendruch – aké je stanovisko finančnej a majetkovej komisie? 

 Ing. Balážová – komisia finančná a majetková odporúča predložený návrh schváliť. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.14  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.14  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

o) zmena Uznesenia . 10 mim./C.3 zo dňa 16.7.2009 na Investičnú akciu rekultivácie 

skládky odpadu HALŇA. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.15  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

p) zmluvu o nájme nebytových priestorov v objekte požiarnej zbrojnice, s.č. 945 na 

Maurerovej ulici v Krompachoch, stojacej na parcele CKN 3017/1 s celkovou výmerou      

329 m
2
 uzatvorenú medzi Mestom Krompachy ako prenajímateľom a Krajským 

riaditeľstvom Hasičského a záchranného zboru v Košiciach ako nájomcom. 

 Poslanec Ing. Klein – finančná a majetková komisia odporúča predložený návrh 

schváliť. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.16  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.15  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

r) uzavretie darovacej zmluvy medzi Mestom Krompachy ako obdarovaným a 

spoločnosťou BIO-plus, s.r.o., Spišská Nová Ves, 053 63 Spišský Hrušov 195,                   

ako darcom na „spevnené plochy a komunikácie“ na Trangusovej ulici. 

Primátorka mesta – predložený návrh nebol  prerokovaný v komisiách, ospravedlňuje sa za to. 

Pán  Husár predložil návrh zmluvy len včera. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.29  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

MUDr. Hojstrič, Ing. Perháčová, Ing. Kozlová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.18  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

7. Správa o výsledku inventarizácie mesta Krompachy za rok 2011. 

 

 Ing. Erika Balážová,  referentka EO,  predložila písomnú správu o výsledku 

inventarizácie mesta Krompachy za rok 2011, ktorá je prílohou tejto zápisnice. 
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 Primátorka mesta – vyslovila poďakovanie všetkým, ktorí zabezpečovali 

inventarizáciu mesta Krompachy za rok 2011. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, Ing. Kozlová, Jendruch. (berie na vedomie). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/B.2  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

8. Súhrnná správa o výsledku hospodárenia škôl a školských zariadení za rok 2011. 

 

Mgr. Emil Muľ, prednosta MsÚ, predložil písomnú súhrnnú správu o výsledku hospodárenia 

škôl a školských zariadení za rok 2011, ktorá je prílohou tejto zápisnice. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, Ing. Kozlová, Jendruch. (berie na vedomie). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/B.3  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k záverečnému účtu mesta Krompachy za 

rok 2011. 

 

 Ing. Mária Tomašová, hlavná kontrolórka, predložila písomné stanovisko hlavného 

kontrolóra mesta k záverečnému účtu mesta Krompachy za rok 2011, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. Stanovisko bolo  konzultované s vedúcim ekonomického oddelenie, i niektoré 

chyby boli odstránené. Záverečný účet  odporúča schváliť bez výhrad. 

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, Ing. Kozlová, Jendruch. (berie na vedomie). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/B.4  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

10. Záverečný účet mesta Krompachy za rok 2011.  

 

 Primátorka mesta predložila písomný návrh - Záverečný účet mesta Krompachy za 

rok 2011, ktorý je prílohou tejto zápisnice. Prílohou záverečného účtu je  vyjadrenie audítora. 

Audítorka  vyjadrila súhlasné stanovisko.  

 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, Ing. Kozlová, Jendruch. (berie na vedomie- audit). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/B.5  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Ing. Jozef Krak, vedúci ekonomického oddelenia  – na daňovom úrade bola 

odovzdaná závierka v stanovenom termíne. V minulom roku nebolo predložených veľa 

rozpočtových opatrení. Podielové dane v r. 2011 podarilo sa stanoviť v rozpočte, úspech je, že 

sa šetrilo na bežných výdavkoch, Predpokladalo sa čerpať úver vo výške 400 000,-- € na 

dokončenie 42 b.j., ktorý sa ale nečerpal, použili sa finančné prostriedky z fondu rozvoja 

bývania. Súčasťou záverečného účtu je vyhodnotenie programového rozpočtu.  

 Poslanec Ing. Klein – finančná a majetková komisia sa podrobne zaoberala 

závierkou. Audit nezistil nedostatky, zmeny boli v súlade s rozpočtovými pravidlami, komisia 

odporúča schváliť záverečný účet. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Kozlová,  Ing. Perháčová. (schvaľuje záverečný účet). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.17  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Kozlová,  Ing. Perháčová. (schvaľuje prebytok hospodárenia). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.18  - viď pripojené pri zápisnici. 
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Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Kozlová,  Ing. Perháčová. (schvaľuje – rezervný fond). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.19  - viď pripojené pri zápisnici. 

Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Kozlová,  Ing. Perháčová. (schvaľuje úrok a poplatok). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.20  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Kozlová,  Ing. Perháčová. (schvaľuje hospodársky výsledok). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.21  - viď pripojené pri zápisnici. 

Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Kozlová,  Ing. Perháčová. (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.16 - viď pripojené pri zápisnici. 

 

11. Informácia o výsledku následnej finančnej kontroly – čerpanie finančných 

prostriedkov z fondov (sociálny, rezervný, rozvoja bývania).  

 

 Ing.  Mária Tomašová, hlavná kontrolórka,  predložila písomnú informáciu 

o výsledku následnej finančnej kontroly – čerpanie finančných prostriedkov z fondov 

(sociálny, rezervný, rozvoja bývania), ktorá je prílohou tejto zápisnice. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, Ing. Kozlová.  (berie na vedomie). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/B.6  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

 

12. Návrh na odvolanie a delegovanie členov rád škôl za zriaďovateľa. 

 

 Mgr. Emil Muľ, prednosta MsÚ, predložil písomný návrh na odvolanie a delegovanie 

členov rád škôl za zriaďovateľa, ktorý je prílohou tejto zápisnice.  

 Poslanec Jendruch – komisia MsZ školstva, kultúry a športu  súhlasí s predloženým 

návrhom. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, Ing. Kozlová  (odvoláva). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/E.1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, Ing. Kozlová.  (deleguje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/F.1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

13. Návrh na zrušenie a schválenie zriaďovateľských listín základných a materských 

škôl. 

 

 Mgr. Emil Muľ, prednosta MsÚ, predložil písomný návrh na zrušenie a schválenie 

zriaďovateľských listín základných a materských škôl, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 Poslanec Jendruch – komisia MsZ školstva, kultúry a športu  odporúča schváliť 

 predložený návrh. 

 Z prítomných 11 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti nebola  

Ing. Perháčová.  (ruší zriaďovateľskú listinu ZŠ Maurerova). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/G.1 - viď pripojené pri zápisnici. 
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Z prítomných 11 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti nebola  

Ing. Perháčová.  (ruší zriaďovateľskú listinu MŠ Robotnícka). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/G.2 - viď pripojené pri zápisnici. 

Z prítomných 11 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti nebola  

Ing. Perháčová.  (ruší zriaďovateľskú listinu ZŠ SNP). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/G.3 - viď pripojené pri zápisnici. 

 

Z prítomných 11 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti nebola  

Ing. Perháčová.  (ruší zriaďovateľskú listinu MŠ SNP). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/G.4 - viď pripojené pri zápisnici. 

Z prítomných 11 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti nebola  Ing. 

Perháčová.  (schvaľuje zriaďovateľskú listinu ZŠ  MŠ Maurerova ul.). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.22  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 11 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti nebola  

Ing. Perháčová.  (schvaľuje zriaďovateľskú listinu ZŠ  MŠ ul. SNP). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.23  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

 

14.  Návrh VZN MsZ v Krompachoch 2012 o výške príspevku na režijné náklady 

v školskej jedálni. 

 

 Mgr. Emil Muľ, prednosta MsÚ, predložil písomný návrh VZN MsZ v Krompachoch 

o výške príspevku na režijné náklady v školskej jedálni, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Doplnil, že neboli zaslané žiadne pripomienky. 

 Primátorka mesta – ak VZN bude schválené, nadobudne  účinnosť od 1.9.2012. 

 Poslankyňa Ing. Kozlová – predložila  návrh na zmenu na základe návrh komisie 

MsZ školstva, kultúry, mládeže a športu. Zvážiť, aby  možnosť rozpätia určil zriaďovateľ 

a podľa potrieb si zariadenie určí výšku poplatku. Zvýšenie je dosť veľké, príspevok od 

zriaďovateľ nech je zachovaný. Navrhla, aby sa s prijatím VZN počkalo. 

 Primátorka mesta –  na režijné náklady rodičia neuhrádzali nič. Mesto  znášalo celé 

režijné náklady. V roku  2011 bolo  prijaté VZN, v ktorom je určená výška dotácie na 

jednotlivé jedlá od mesta a  ktoré sa nemení. Finančne sú mestá  obmedzené. Režijné náklady 

sa zvyšujú, aby sa aj zlepšila kvalita. Mesto musí presne určiť výšku režijných nákladov 

a riaditeľ o tomto nemôže rozhodovať. O poslaneckom návrhu budú rozhodovať poslanci 

MsZ. 

 Poslankyňa Ing. Kozlová predložila poslanecký návrh stiahnuť VZN z dnešného 

rokovania a predložiť ho na júnové zasadanie MsZ. 

 Primátorka mesta  - prebieha dohodovacie konanie, potrebné je vymeniť zariadenie  

v ŠJ Maurerova ul.. 

 Poslanec Jendruch – riaditeľ zariadenia môže určiť režijné náklady. 

Za poslanecký návrh Ing. Kozlovej boli všetci prítomní 11 poslanci MsZ.  

 Poslanec MUDr. Hojstrič – informoval o tom, že v pondelok zasadalo zastupiteľstvo 

samosprávneho kraja, na ktorom boli rozdelené dotácie. Krompachom boli pridelené finančné 

prostriedky na  festival tanca. Poslanci samosprávneho kraja sa zriekli mesačného platu 

v prospech obnovy zhorenej Krásnej Hôrky. Na júnové mestské zastupiteľstvo predloží návrh, 

aby aj naši poslanci prispeli finančnou čiastkou. 

 Primátorka mesta  – poďakovala sa  za podporu finančných prostriedkov  na festival 

tanca. 
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15. Návrh VZN MsZ v Krompachoch  o trhovom poriadku a podmienkach predaja 

výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach. 

 

 Mgr. Emil Muľ, prednosta MsÚ, predložil písomný návrh VZN MsZ v Krompachoch 

o trhovom poriadku a podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových 

miestach, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 Poslanec Puchala – komisia MsZ regionálneho rozvoja odporúča schváliť predložený 

návrh. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (berie na vedomie). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/B.7  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (ruší). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/G.5  - viď pripojené pri zápisnici. 

Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (uznáša sa). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/H.1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (ukladá). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/K.17  - viď pripojené pri zápisnici. 

  

 

16. Dodatok č. 4 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu. 

 

Primátorka mesta predložila písomný návrh dodatku č. 4 k Zmluve o zriadení Spoločného 

obecného úradu, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Poslanec Ing. Klein – finančná a majetková  komisia prerokovala predložený návrh  

a  odporúča ho schváliť. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.24  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

 

17. Doplnenie plánu investičných akcií na rok 2012. 

 

 Primátorka mesta – predložila písomný návrh na doplnenie plánu investičných akcií 

na rok 2012, ktorý je prílohou tejto zápisnice. K rekonštrukcii sa môže pristúpiť, ak 

nemocnica zaplatí nájom. Finančné prostriedky z nájmu sa nedajú na nič iné použiť, len na 

rekonštrukciu.  

 Zástupca primátorky mesta – nemocnica svoje pohľadávky neplní, ale žiada od nás 

financie.  

 Poslanec Ing. Ontko – operačná lampa patrí k nehnuteľnosti? 

 Poslankyňa Dzimková – je to lampa zabudovaná do stropu, patrí do budovy. 

 Poslanec Puchala – mal dotaz, či sa spláca nájom. Odpovedané bolo pani 

primátorkou. 

 Poslanec Ing. Klein – finančná a majetková komisia MsZ sa zaoberala návrhom, keby 

sme sa mali prísne držať zmluvy, je to problém. My máme schváliť projekt, ak budú peniaze 

poukázané mestu, môže sa začať s rekonštrukciou. 
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 Primátorka mesta – v zmysle zmluvy je to platba z nájmu. Platba z priestorov, ktoré 

sú v podnájme sa mestu neuhrádza, nevysporiadaný je drobný majetok. Nemocnica si neplní 

voči mestu svoju povinnosť, nájomné môže byť použité len na rekonštrukciu, čím sa majetok 

zveľaďuje. V minulom roku bol problém, že aj z nájmu sa mala platiť  daň, zatiaľ je toto 

ustanovenie pozastavené. 

 Zástupca primátorky mesta  – stanovisko komisie výstavby je totožné so 

stanoviskom komisie finančnej a majetkovej. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.25  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

 

18. Dotácie z rozpočtu mesta Krompachy na rok 2012. 

 

 Primátorka mesta predložila písomný návrh dotácie z rozpočtu mesta Krompachy na 

rok 2012, ktorý je prílohou tejto zápisnice. V rozpočte bolo  schválených  45 000,-- €, 

potrebné je ich prerozdeliť na uspokojenie požiadaviek spoločenských, kultúrnych, 

športových podujatí. Z čiastky 45 000,-- € je rozdelených 34 500,-- €  pre spoločenské 

organizácie, 1 400, -- € na propagáciu mesta, 1 300,-- € na kultúrne mestské a športové 

podujatia,  7 800,-- € na činnosť stolnotenisovej herne. 

 Zástupca primátorky mesta  –  v júni sa uskutočnia oslavy  100. výročia dychovej 

hudby a robotníckeho spevokolu. Spevokol nie je občianske združenie, z toho dôvodu sa 

presunú prostriedky do propagácie mesta na vydanie buletínu, pozvánok a pod.. 7 800,-- € je 

položka použitá na úhradu energií stolnotenisovej herne. Pre futbalový klub Pokrok 

Krompachy sponzori dali vyššiu čiastku ako mesto. 

 Poslanec Puchala – boli spory v minulosti ohľadom vyúčtovania dotácií. Všetky 

náležitosti predkladateľov z minulosti boli splnené? Neexistuje uspokojiť všetkých, ktorí 

požiadali. Podporuje predložený návrh. 

 Poslanec Ing. Ontko – nie je adekvátny pomer prerozdelenia finančných prostriedkov 

pre basketbalistov. Spoločnosti Dasted dať viac financií. 

 Poslanec Probala – je veľa finančných príspevkov pre pravoslávnu cirkev. 

 Poslanec Jendruch – basketbalový klub zdržuje tri mládežnícke družstvá. 

 Radovan Ďorko – je  štatutárnym zástupcom  OZ Dasted. Bolo vytvorené družstvo 

mužov, ktoré hrá v II. lige, je v záujme zaoberať sa všetkými zložkami. Chcú podporiť 

činnosť aj v CVČ a  nadviazať na basketbalovú tradíciu. Dotácia je pre mládež. V pláne je  

uskutočnenie streetballového turnaja, ktorý by bol v pravidelných intervaloch. 

 Primátorka mesta – šiesty rok stále dookola o tom hovoríme, je to návrh, ktorý 

predložil mestský úrad. Všetko bolo krátené v rámci možnosti rozpočtu. Rezerva nie je 

vytvorená žiadna. Je na poslancoch MsZ ako rozhodnú.   

 Hlavná kontrolórka  – upozorňuje na legislatívu, koľko sa prerozdelí, je na 

poslancoch MsZ. Za rok 2010 nedostatky boli upozornení žiadatelia, že to majú opraviť. 

V zmluve je ustanovené, že ak sa podmienky nesplnia,  peniaze by sa mali vrátiť. 

 Primátorka mesta – niektoré mestá a obce na dotácie neprispievajú ani jedným 

eurom. 

 Poslanec Ing. Ontko – na zimný štadión je viac finančných prostriedkov ako 

v minulom roku.  

 Prednosta MsÚ  – 21 500,-- €  nevykryli náklady v minulom roku, preto sa zvýšil 

rozpočet. 
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 Poslanec Ing. Ontko – ten, kto chce hrať večer, aby sa pri hre svietilo, tak nech si to 

zaplatí. 

 Prednosta MsÚ  – na zimnom štadióne je zamestnanec zamestnaný   cez úrad práce. 

Usporadúvajú  sa tam aj kultúrne akcie. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli 9, hlasovania sa zdržala 

Ing. Kozlová. V miestnosti neboli  Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (schvaľuje rozpočtové 

opatrenie). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.28  - viď pripojené pri zápisnici. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli 8, hlasovania sa zdržala 

Ing. Kozlová, proti bol Ing. Ontko. V miestnosti neboli  Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  

(schvaľuje dotácie). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.26  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

19. Prerokovanie  platu primátorky  mesta Krompachy. 

 

 Zástupca primátorky mesta  predložil písomný návrh prerokovania platu primátorky 

mesta, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

Hlasovanie sa uskutočnilo tajne. 

 Poslanec Probala, predseda hlasovacej komisie informoval o výsledkoch volieb. 

Odovzdaných bolo 12 hlasovacích lístkov,  8 boli za, 2 proti. Návrh prešiel.  

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (ruší). 

MsZ prijalo uznesenie č. 15/G.6  - viď pripojené pri zápisnici. 

Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (konštatuje). 

MsZ prijalo uznesenie č. 15/I.1  - viď pripojené pri zápisnici. 

Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (konštatuje). 

MsZ prijalo uznesenie č. 15/I.2  - viď pripojené pri zápisnici. 

Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (prerokovalo). 

MsZ prijalo uznesenie č. 15/J.1  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

20. Schválenie zahraničných služobných ciest primátorke mesta Krompachy do 

štátov Európskej únie na rok 2012. 

 

 Zástupca primátorky mesta predložil ústny návrh na schválenie zahraničných 

služobných ciest primátorke mesta Krompachy do štátov Európskej únie na rok 2012. 

 Z prítomných 10 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič.  (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.27  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

21. Rôzne. 

 

Ing. Jozef Krak, vedúci ekonomického oddelenia, predložil písomný návrh na 

schválenie  uznesenia použitia finančných prostriedkov z fondu rozvoja bývania v roku 2011 

v zmysle VZN č. 4/1995 o Fonde rozvoja bývania §3 bod. 1  a to : 

58 801,24 € na výstavbu 42. b. j. ako vlastné prostriedky 

18 869,59 € na regeneráciu centra ako vlastné prostriedky. 
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 Z prítomných 9 poslancov MsZ za predložený návrh boli všetci. V miestnosti neboli  

Ing. Perháčová, MUDr. Hojstrič, Samuel Čiasnoha.  (schvaľuje). 

 MsZ prijalo uznesenie č. 15/D.30  - viď pripojené pri zápisnici. 

 

22. Diskusia. 

 

 Poslankyňa Dzimková – požiadala o vyjadrenie  sa k žiadosti o odpustenie nájmu za 

január 2012 v nájomných bytoch na Maurerovej ulici. 

 Primátorka mesta – pred dvoma týždňami bola doručená petícia nájomníkov na 

odpustenie nájmu za január 2012. Všetci podpisovali nájomné zmluvy dobrovoľne. Nájomníci 

boli informovaní o tom, že elektrická energia bude zapojená začiatkom januára a plyn 

v polovičke januára. Z vlastných zdrojov sa realizovali pivnice. Úver z tohto roku sa 

nepremietol do výšky nájmu jednotlivých nájomcov, celý úver spláca mesto. Úver zo ŠFRB je 

na 30 rokov, ktorý mesto spláca vo výške cca 5 000,-- € mesačne. Z nájmu sa spláca úver, 

poistenie a náklady spojené s užívaním domu. Všetky náklady na závady na bytovom dome 

bude uhrádzať mesto. Odpustiť cca 5 000,-- € je veľká suma. Musíme hľadať rezervu, aby sa 

našli prostriedky, ktoré sme vrátili za mesiac december 2011.  

 Poslanec Ing. Ontko – na starom ihrisku na areáli je zničené oplotenie. 

 Primátorka mesta – bola vykonaná obhliadka, a bola zadaná úloha zrekonštruovať 

ho. 

 Ing. Ondáš, vedúci oddelenia výstavby a ŽP  –  jeden dielec z oplotenia  je v dielni.  

 Poslanec Probala – ako sa vyriešila  petícia zo Štúrovej ulice, ako má informovať 

občanov. 

 Primátorka mesta – petícia sa spracováva, JUDr. Chudíková odošle odpoveď. Mesto 

zadalo štúdiu na parkovisko. Vlastník bude vyzvaný, aby v zmysle platného VZN uhrádzal 

platby.  

 Jana Rusinová, občianka mesta, poďakovala sa za výstavbu nájomných bytov, kde  

býva 90 % mladých ľudí, preto požiadala, aby boli vybudované detské  ihriská, lavičky.  

 Primátorka mesta – nie sú ukončené terénne úpravy, dodávateľ  ich musí ukončiť.  

Lavičky by mohli byť osadené, sú to nové bytové domy. 

 

23. Záver. 

 

Primátorka mesta  sa poďakovala prítomným za účasť na dnešnom 15. zasadaní 

Mestského zastupiteľstva v Krompachoch.  

V Krompachoch 18. apríla 2012. 

Zapísala : Anna ČECHOVÁ 

 

Mgr. Emil MUĽ      Ing. Iveta RUŠINOVÁ 

 prednosta MsÚ                primátorka mesta 

 

     O V E R O V A T E L I A :    
    Samuel ČIASNOHA,   poslanec MsZ   

    Igor   JENDRUCH , poslanec MsZ 
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